
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 382 

 

На 20 юли 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения за заличаване на кандидати за 

народни представители от списък А, обявени с Решение № 1898-НС 

от 06.04.2023 г. на ЦИК. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Проект на решение относно обявяване на Васил Николов 

Тодев за народен представител от Тринадесети изборен район – 

Пазарджишки, в Четиридесет и деветото Народното събрание. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Перущица. 

  Докладва: Елка Стоянова 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладва: Росица Матева 

5. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, Цветанка 

Георгиева, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, 

Камелия Нейкова 

6. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

   Докладва:  Ерхан Чаушев 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Росица Матева, Емил 

Войнов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Цветанка Георгиева.  

ОТСЪСТВАХА: Димитър Димитров, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Красимир Ципов, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,50 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. 

В залата сме 9 членове на Централната избирателна комисия. Имаме 

необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Откривам заседанието на Централната избирателна комисия 

на 20 юли 2023 г.  

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Димитров, 

Солакова, Стойчева, Ципов, Томов и Баханов. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Проекти на решения относно заличаване на кандидати за 

народни представители от списък А, обявени с Решение № 1898-НС 

от 06.04.2023 г. на ЦИК с докладчик госпожа Матева. 

2. Проект на решение относно обявяване на Васил Николов 

Тодев за народен представител от Тринадесети изборен район – 

Пазарджишки, в Четиридесет и деветото Народно събрание с 

докладчик госпожа Матева. 

3. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Перущица, с докладчик госпожа Елка Стоянова. 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

5. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Ганчева, госпожа Гергана Стоянова, 
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госпожа Георгиева, господин Чаушев, господин Георгиев и аз също 

имам доклади. 

Има ли предложения за допълване на дневния ред? 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Госпожо председател, моля да ме 

включите с нова точка за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам Ви да 

бъде т. 6 - Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

Колеги, други предложения има ли? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Дневният ред се приема. 

 

Колеги, преминаваме към точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ЗАЛИЧАВАНЕ НА 

КАНДИДАТИ ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ ОТ СПИСЪК А, 

ОБЯВЕНИ С РЕШЕНИЕ № 1898-НС НА 06.04.2023 Г. 

Заповядайте, госпожо Матева в точка първа. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, проектите, които ще 

ви докладвам в тази точка, както и заявленията, са публикувани във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

Докладвам ви заявление с вх. № НС-10-103 от 19.07.2023 г.  

от Кристина Цветанова Александрова с посочено ЕГН, която е била 

кандидат за народен представител от Политическа партия Движение 

за права и свободи в Двадесет и шести изборен район – София -

област. Със заявлението тя желае да бъде заличена от списъка с 

кандидатите, да не бъде обявявана за избрана за народен 

представител. 

Поради това ви предлагам проект на решение с проектен 

№ 1921 във вътрешната мрежа, в който е описано подаденото 

заявление и е описано обстоятелство, че с Решение № 1898-НС от 
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06.04.2023 г. Кристина Цветанова Александрова е обявена в Списък 

А на кандидатската листа на ПП Движение за права и свободи в 

Двадесет и шести изборен район – Софийски. 

Подаденото заявление Централната избирателна комисия ще 

приеме за заявление да бъде заличена от този Списък А, поради 

което ви предлагам на посоченото правно основание да вземем 

решение, че заличаваме Кристина Цветанова Александрова с 

посочено ЕГН от Списък А, обявен с Решение № 1898-НС от 

06.04.2023 г. в листата на Политическа партия Движение за права и 

свободи в Двадесет и шести изборен район – Софийски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на решение или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1942-НС/20.07.2023 г. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващото заявление в тази 

точка е с вх. № НС-10-105 от 19.07.2023 г., подадено от Васил 

Маринов Николов с посочено ЕГН, кандидат в кандидатска листа в  

изборите за народни представители на 02.04.2023 г. от Политическа 

партия „Движение за права и свободи“ в Двадесет и шести 

многомандатен избирателен район – Софийски. 

Той заявява желание да бъде заличен от кандидатската листа 

в този МИР. С предложения проект за решение с проектен № 1920, 

въз основа на подаденото заявление и с оглед обстоятелството, че с 

Решение № 1898-НС от 06.04.2023 г. Васил Маринов Николов е 

обявен в Списък А на кандидатската листа на Политическа партия 

Движение за права и свободи в Двадесет и шести изборен район – 

Софийски, ви предлагам да вземем решение, с което Централната 

избирателна комисия заличава Васил Маринов Николов с посочено 
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ЕГН от Списък А, обявен с Решение № 1898-НС от 06.04.2023 г. в 

листата на Политическа партия Движение за права и свободи в 

Двадесет и шести изборен район – Софийски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1943-НС/20.07.2023 г. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект на решение 

е с проектен № 1922. Докладвам ви заявление с вх. № НС-10-104 от 

19.07.2023 г. от Александър Несторов Несторов с посочено ЕГН, 

кандидат в кандидатската листа на Политическа партия Движение за 

права и свободи в Двадесет и шести многомандатен избирателен 

район – Софийски. 

Със заявлението той заявява желание да не бъде обявяван за 

народен представител. Въз основа на заявлението и с оглед 

обстоятелството, че с Решение № 1898-НС от 06.04.2023 г. 

Александър Несторов Несторов е обявен в Списък А на 

кандидатската листа на Политическа партия Движение за права и 

свободи в Двадесет и шести многомандатен избирателен район – 

Софийски, ви предлагам на посоченото правно основание да вземем 

решение, че Централната избирателна комисия заличава Александър 

Несторов Несторов с посочено ЕГН от Списък А, обявен с Решение 

№ 1898-НС от 06.04.2023 г. в листата на Политическа партия 

Движение за права и свободи в Двадесет и шести многомандатен 

избирателен район – Софийски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1944-НС/20.07.2023 г. 

 

Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

ВАСИЛ НИКОЛОВ ТОДЕВ ЗА НАРОДЕН ПРЕДСТАВИТЕЛ ОТ 

ТРИНАДЕСЕТИ ИЗБОРЕН РАЙОН – ПАЗАРДЖИШКИ, В 

ЧЕТИРИДЕСЕТ И ДЕВЕТОТО НАРОДНО СЪБРАНИЕ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

председателя на Народното събрание господин Желязков с вх. 

№ НС-02-66 от 19.07.2023 г. С това писмо на Централната 

избирателна комисия се изпраща решение на Народното събрание, 

прието на 19.07.2023 г., с което са прекратени пълномощията на 

народния представител Ивайло Валентинов Шотев, който е бил 

избран от листата на Коалиция от партии Продължаваме промяната 

– Демократична България, в Тринадесети изборен район – 

Пазарджишки, в изборите за народни представители в Четиридесет и 

деветото Народно събрание. 

Въз основа на това решение ви предлагам проект на решение, 

с което да обявим на посочените правни основания в проекта на 

решение – то е с проектен № 1923 – следващия в листата в 

Тринадесети изборен район – Пазарджишки, Васил Николов Тодев с 

посочено ЕГН, за народен представител в Четиридесет и деветото 

Народно събрание от Тринадесети изборен район – Пазарджишки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта на решение. 

Колеги, има ли изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1945-НС/20.07.2023 г. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с току-що взетото 

решение, което следва да бъде обнародвано в „Държавен вестник“, 

ви предлагам да гласуваме писмо до главния редактор на „Държавен 

вестник“, с което да изпратим решението за публикуване, както и 

писмо до председателя на Народното събрание, с което да му 

изпратим копие от взетото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, прекъсвам заседанието за десет минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

 

Преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ПЕРУЩИЦА. 

 Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, погледнете в моята 

папка документите. По пощата с обратна разписка е постъпило 

заявление с вх. № МИ-15-117 от 19.07.2023 г. от        А.           А.            
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Г., който е председател на ОИК – Перущица, като в заявлението  

господин Г. заявява, че по обективни причини не е в състояние да 

изпълнява функциите на председател на комисията, поради което 

моли да бъде освободен. 

В тази връзка ви предлагам проект на решение, с което 

освобождаваме А.      А.            Г. от длъжността председател на 

Общинска избирателна комисия – Перущица. 

Ако нямате забележки, да го подложим на гласуване, като 

след това моля да подложим на гласуване изпращане на писмо до 

представляващия партията, от чиято квота е издигната 

кандидатурата и съответно е назначен като председател на 

Общинската избирателна комисия – Перущица, господин Г., за да 

предложат нов човек на негово място. 

В момента предлагам да погледнете проекта за решение и, 

ако нямате забележки, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението се приема. 

Решението е с № 1946-МИ/20.07.2023 г. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря.  

Проектният номер за писмо, което ви предлагам, е 7292. 

Моля да го погледнете и да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, Моля, 

режим на гласуване за изпращане на писмо до политическата 

партия, която трябва да направи предложение. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка четвърта от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви призовка от 

Върховния административен съд по административно дело 

№ 6440/2023 г. с вх. № МИ-08-26/3 от 18.07.2023 г. С призовката се 

призовава Централната избирателна комисия да се яви на 

13 ноември 2023 г. от 9,00 ч. в зала № 2 на ВАС по дело с касатор В. 

П. С. 

Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка пета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от рекламна и пиар агенция „Консултинг“ ЕООД с вх. 

№ ЦИК-00-231 от 19.07.2023 г. Твърди се, че авторът на писмото е 

Б. К. 

Писмото е във връзка с изготвен законопроект за изменение и 

допълнение на Изборния кодекс, с който се въвежда преброяване на 

гласовете от хартиените бюлетини чрез електронни устройства. 

Авторите на законопроекта са организирали дискусия и ни канят за 

участие в дискусията. Към писмото е приложен законопроектът. 

За мен това писмо е анонимно, тъй като не е подписано. 

Изпратено е от пиар агенция и по този начин не може да бъде канен 

на дискусия държавен орган. 

Затова предлагам писмото да остане за сведение. 
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Уважаеми колеги, постъпило е писмо от „Енерджи Сорс“ 

ООД с вх. № ЦИК-99-126 от 13.07.2023 г. С него ни изпращат 

ежемесечната фактура по Договор № 27 от 23.12.2022 г.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

Дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-221 от 19.07.2023 г. 

Извършена е проверка на фактурата. Тя отговаря на изискванията на 

Закона за счетоводството. Сумата във фактурата е съгласно т. 1б от 

договора. Има изготвен контролен лист за извършване на 

предварителен контрол. 

Поради горното предлагам да вземем решение да одобрим 

разхода и да разрешим извършване на плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

ОИК – Тунджа, с вх. № МИ-15-118 от 19.07.2023 г. С него колегите 

споделят своите виждания относно възнагражденията на членовете 

на ОИК. Считат, че размерът на възнагражденията не трябва да 

зависи само от броя на избирателните секции в изборния район, а и 

от броя на кметствата в изборния район. Дават пример с община 

Ямбол, която има повече избирателни секции от община Тунджа, но 

се произвежда избор само за кмет на община и за общински съвет, 

докато в община Тунджа се произвеждат и избори за 47 кметства. 

Тук само искам да обърна внимание на колегите, че писмата 

се подписват от председател и секретар, докато тяхното писмо не е 

подписано. 

Докладвам го за сведение, като ще предоставя копие на 

колегата Солакова. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

е госпожа Ганчева. Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от Министерство на труда и социалната политика, подписано 

от Гинка Станчева, заместник-министър. Писмото е във връзка и с 

проведени срещи по инициатива на Централната избирателна 

комисия на място в ЦИК с оглед обсъждане на мерки във връзка с 

препоръка на омбудсмана за улесняване упражняване правото на 

глас на лица с увреждания. 

В тази връзка е проведената среща и разменената 

кореспонденция. Те ни канят на среща с представители на 

национално представени организации на и за хората със зрителни и 

слухови увреждания, имащи отношение към отправените от 

омбудсмана препоръки.  

Срещата ще има за цел обсъждане на мерки, които да улеснят 

упражняване правото на глас на избиратели с увреждания за 

предстоящите избори, като предлагат срещата да се проведе на 

26.07.2023 г., сряда, от 10,00 ч. на място в Министерство на труда и 

социалната политика. 

Сочи се, че в случай, че ангажиментите ни не позволяват, да 

посочим време и място за възможно провеждане на срещата.  

Както беше обсъдено и в работен порядък, ви предлагам да 

потвърдим с писмо, че на 26.07.2023 г., сряда, от 10,00 ч. 

представители на Централната избирателна комисия ще присъстват 

на тази среща, като също така асистентът на председателя да 

уведоми посочените лица, че ще бъде представен и списък с 

участниците от страна на ЦИК. 

Предлагам да гласуваме писмо с оглед разменянето на 

официална кореспонденция, с която да потвърдим участието ни в 

срещата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от Общинска избирателна комисия – Павел баня, с вх. № МИ-

15.120/1 от 19.07.2023 г., като приложено са ни изпратили пълен 

набор документи във връзка с решение на ОИК – Павел баня, за 

прекратяване пълномощията на член на Общинския съвет и 

назначаване на нов член. Всъщност има две решения с идентичен 

предмет, като обаче посочват, че същите не били публикувани на 

страницата на ОИК – Павел баня, поради технически причини и 

молят за нашето съдействие и публикуване настоящите решения. 

Писмото е подписано от председателя на ОИК – Павел баня. 

Аз опитах да се свържа на посочените телефони, но никой не ми 

отговори. Припомням, че още в миналата година ние разяснихме на 

ОИК – Павел баня, как точно да осъществяват връзката с 

електронната поща и начина на публикуването с наше писмо с вх. 

№ МИ-15-318 от 24.11.2022 г., как става входа в системата и прочее.  

Но все пак е добре да им съдействаме и предлагам да 

изпратим писмо на „Информационно обслужване“ АД с оглед 

посочените технически причини да се съдейства на Общинската 

избирателна комисия – Павел баня, за публикуване на решенията им. 

В останалата част доклада ми е за класиране съобразно 

протоколно решение на ЦИК – решението е за прекратяване на 

пълномощията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от  господин Илия Горанов от „Информационно обслужване“ 

АД с вх. № ЦИК-00-230 от 18.07.2023 г., като то е във връзка с 

изпълнение на Договор № 14 от 12.07.2023 г. и наше писмо с изх. № 

от 13.07.2023 г. с постъпила информация, както и молба 

Централната избирателна комисия да посочи на по-горе посочените 

електронни адреси информация относно т. 1 и т. 2 от писмото. 

Ние работно го обсъдихме с оглед цялата информация, която 

е постъпила в Централната избирателна комисия, и се обединихме 

да поканим изпълнителя на работна среща. 

Предвид това ви предлагам да гласуваме писмо до 

„Информационно обслужване“ АД за работна среща по повод 

доклада ми на 25.07.2023 г., вторник, от 10,00 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, следващ докладчик в тази точка е госпожа Гергана 

Стоянова. Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ ЦИК-02-45 от 13.07.2023 г. с искане за становище от Централната 

избирателна комисия, което е изпратено от Комисията за електронно 

управление и информационни технологии и за становище относно 

законопроекта за изменение и допълнение на Изборния кодекс, 

внесен от Костадин Костадинов и група народни представители на 

26 май 2023 г. 
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На предходното заседание ви докладвах подготвен проект за 

това становище с проектен № 7282, налично във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали и от днешна дата. 

Моля, след като сте се запознали с предложения текст, ако 

има допълнителни предложения по редакцията, да ги обсъдим и да 

бъде подложено на гласуване изпращането на това становище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по доклада 

на колегата Гергана Стоянова има ли изказвания или предложение 

по текста? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е госпожа Георгиева. Заповядайте, 

госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка от             К.           М., директор на Дирекция 

„Администрация“ в Централната избирателна комисия с вх. № ЦИК-

09-220 от 19.07.2023 г. Докладната е свързана с изпращане на писмо 

до общини, получили средства чрез трансфер за възнаграждения за 

заседания и дежурства на общинските избирателни комисии. 

Във връзка с указания на министъра на финансите за 

изготвяне и представяне на отчетите за касово изпълнение и 

оборотните ведомости Централната избирателна комисия следва да 

уведоми писмено и по електронната поща получателите на 

трансфери за възнаграждения за заседания и дежурства на 

общинските избирателни комисии към 30.06.2023 г. 

В тази връзка са подготвени писма до 32 общини, които са 

получили такива трансфери за изплащане на възнаграждения на 

общинските избирателни комисии. Списък на общините, получили 

такива средства, има във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали от днешна дата – можете да го погледнете – както и текста 
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на писмата, които ще бъдат изпратени. Те са идентични, разбира се, 

съобразени с конкретните суми, които са изписани във всяко едно от 

писмата. 

Предлагам ви да одобрим изпращането на тези писма както 

на хартиен носител, така и по електронната поща до общините, 

получили средства от Централната избирателна комисия за 

възнаграждения на общинските избирателни комисии под формата 

на трансфери към 30 юни тази година.   

Ако нямате възражения, след като погледнете списъка и 

конкретния текст на писмото, моля да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви за 

запознаване писмо с вх. № ЕП-23-1 от 20.07.2023 г. Писмото сме 

получили от Комисията за защита на личните данни, с което писмо 

те ни уведомяват, че на 29 юни 2023 г. е проведена онлайн 

конференция на тема „Защита на европейските избори срещу намеса 

чрез нарушаване на правилата за защита на личните данни“. Тези 

конференция е организирана от органа за европейските политически 

партии и европейските политически фондации. В нея е взел участие 

представител на Комисията за защита на личните данни с оглед 

ангажиментите на институцията. 

В хода на представянето на тези участия са изяснили, че 

Комисията за защита на личните данни ще бъде точка за контакт на 

незаконосъобразното обработване на лични данни, което следва да 

бъде докладвано на вниманието на този орган, за който стана дума. 
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Представено ни е в цялост, но на английски език, 

презентацията, която е била направена.  

Предлагам ви с писмо да изискаме от Комисията за защита на 

личните данни превод на тази презентация, за да можем да се 

запознаем по-подробно с това, което е било представено на 

вниманието на участващите в тази конференция и съответно на 

поетите ангажименти. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е господин Чаушев. Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви едно 

постановление с вх. № ПBP/HC-9-101 от 19.07.2023 r. от Районна 

прокуратура – Тутракан, във връзка с гласуване на едно лице в 

избори. Лицето е било недееспособно, не било допуснато да гласува 

в съответното място и е било невменяемо, поради което и в крайна 

сметка е прекратено съответното постановление. 

В момента може да се обжалва в седемдневен срок от 

получаването му. 

Предлагам да не го обжалваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, различни от на докладчика? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Предложението се приема. 
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Следващ докладчик е господин Георгиев. Заповядайте, 

господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам най-напред 

писмо с вх. № ЦИК-14-7 от 18.07.2023 г. от кмета на община 

Сливен. Има изготвен проект на писмо-отговор с № 7286 във връзка 

с действия по отваряне на запечатани помещения и преместване на 

съответни материали – изборни книжа от произведени избори от 

едно помещение в друго. 

Предлагам след запознаване да гласуваме писмо до кмета. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на писмо? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам за сведение 

писмо с вх. № ЦИК-11-27 от 20.07.2023 г.  Писмото е копие. Иначе е 

изпратено до председателя на Четиридесет и деветото Народно 

събрание и е от  господин      Г.             Д. от с. Дражево, община 

Тунджа. Според автора е относно усъвършенстване на изборния 

процес в Република България чрез „внедряване на интелигентни 

бюлетини съвместно с лаптопи в открити изборни клетки“ – 

последните няколко думи бяха цитат.  

Остава за сведение. 

Последният ми доклад в тази точка е във връзка с докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-219 от 19.07.2023 г. относно предоставяне 

на референция на фирма. 

В тази връзка е написан и проект на съответната референция. 

Предлагам Централната избирателна комисия след 

запознаване да приеме и да одобрим приемане на предложение за 
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предоставяне на референция на фирмата-доставчик на съответната 

услуга. 

Проектният номер на писмото е 7290. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, в тази точка ви докладвам докладна записка с  вх. № 

ЦИК-09-223 от 20.07.2023 г. относно надвнесена сума по партидата 

на „Български пощи“. При изготвяне на тримесечния отчет за 

касовото изпълнение на Централната избирателна комисия е 

установена надвнесена сума. Размерът е посочен в докладната 

записка. Общата дължима сума по фактури, посочени в докладната 

записка, е в размер на 258,37 лв., като надвнесената сума може да 

бъде приспадната от дължимата сума за извършени услуги през 

месец юни 2023 г.  

Така че ви моля да одобрим представянето на надвнесената 

сума по отношение на „Български пощи“ ЕАД и да се направи 

съответната корекция в сумата. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, следващият ми доклад е по докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-222 от 19.07.2023 г.  

Предходната вероятно не е качена във вътрешната мрежа, 

защото е входирана в 10,20 ч. днес. 
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Докладната записка е относно упълномощаване на служители 

от звено „Финансово-счетоводна и стопанска дейност“ за служебна 

комуникация с НАП и Националния осигурителен институт.  

Колеги, служебната комуникация по електронен път е 

свързана с представяне и получаване на изискуеми документи и 

информация, в това число подаване на Декларация 1, Справка по чл. 

73 от Закона за данъка върху доходите на физическите лица, 

болнични листове и други документи, свързани с изпълнение на 

служебните задължения на счетоводството. Пълномощното е 

необходимо поради издаване на нови електронни подписи на           

Г.             Л. – старши счетоводител,                В.             Б.– 

счетоводител, и     Ж.    П. – счетоводител-касиер. 

Аз ви предлагам да одобрим издаването на пълномощни за 

тези служителите от Счетоводството и да могат да имат съответните 

права до информационната система за електронен обмен на 

документи и данни на Националния осигурителен институт и до 

електронната система на НАП. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги, в предходното заседание пропуснах да направя 

предложение за протоколно решение относно разполагането на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия на 

материалите по разяснителната кампания за местните избори, които 

ще бъдат произведени през есента. 

Предлагам ви с протоколно решение да одобрим това да бъде 

каре под карето „Заседания на ЦИК“ с наименование „Разяснителна 

кампания – местни избори 2023 г.“, което да бъде под формата на 

динамичен банер, с възможност, като се отвори, да съдържа 

разяснителните материали, които приехме и които предстои да бъдат 

приемани и одобрявани от Централната избирателна комисия, 
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свързани с разясняване на въпроси, възникващи както от участници 

в изборите през есента, така и от избиратели. 

Така че в този смисъл ви предлагам да гласуваме протоколно 

решение и да възложим на директора на Дирекция „Администрация“ 

да ни представи нагледно какво ще бъде техническото изпълнение 

на това решение.  

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Следващ докладчик е госпожа Росица Матева. Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с изпратени от 

Централната избирателна комисия писма до министър-председателя 

на Републиката  господин Денков – едното на 09.06.2023 г., с което 

поискахме съдействие от министър-председателя да бъдат 

предложени на Централната избирателна комисия експерти-

софтуерни специалисти с оглед осигуряване на машинното  

гласуване на предстоящите през есента общи местни избори за 

общински съветници и кметове, след което на 25.06.2023 г. 

изпратихме ново писмо, позовавайки се на  това от 09.06.2023 г., с 

което поискахме среща между Централната избирателна комисия и 

министър-председателя със съответните експерти, на която да бъде 

обсъден въпросът със софтуера за специализираните средства за 

машинно гласуване с оглед местните избори през есента - и 

обстоятелството, че към днешна дата – 20.07.2023 г. нямаме никаква 

информация от Министерския съвет предприети ли са някакви 

действия по тези две писма на Централната избирателна комисия, 

доколкото знам, има обаждане в кабинета на министър-

председателя, но нямаме резултат в никаква форма – нито писмена, 

нито уговорка за среща, ви предлагам да изпратим ново писмо до  
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господин Денков, с което да поканим министър-председателя на 

Републиката заедно с – по негова преценка – експерти на среща в 

Централната избирателна комисия за обсъждане на въпросите за 

осигуряване на софтуер за гласуването с машини на изборите за 

общински съветници и кметове през есента на 2023 г. с оглед доста 

напредналото време. 

Предлагам ви, ако сте съгласни, да ги поканим на среща на 

25.07.2023 г. от 14,00 ч.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказванияq или предложения по текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

 

Колеги, преминаваме към шеста точка от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение с вх. № МИ-27-80 от 19.07.2023 г. от 

Общинска избирателна комисия - мини Челопеч, за проведено 

заседание на 19.07.2023 г., на което са присъствали председател, 

секретар и петима членове, на което са взели решение за изразяване 

на становища във връзка с административно дело по повод 

проведения референдум, а също така на 18.07.2023 г. е дадено 

дежурство от председател и секретар за подготовка на това 

становище, по което е взето и съответното решение на 19.07.2023 г. 

По преписката има съответните счетоводна справка и 

контролен лист. Предлагам да се изплатят на ОИК – Челопеч, 

508,06 лв. със съответните осигуровки. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева);  

против –   няма. 

Предложението се приема. 

Колеги преди да закрия заседанието ви докладвам за 

запознаване писмо с вх. № ЦИК-00-233 от днешна дата. Намира се в 

днешно заседание, извън всички папки. То е по преписка № 2327567. 

Моля да се запознаете със съдържанието. По посочените 

документи ще бъде възложено тяхното подготвяне и, когато бъдат в 

готовност, ще бъдат предоставени на вниманието на членовете на 

Централната избирателна комисия за одобрение, след което ще 

бъдат предоставени на съответните органи. 

Има ли други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото във вторник, 25 юли 2023 г. от 

11,00 ч. 

Благодаря ви. 

 

(Закрито в 12,30 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

Камелия Нейкова 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

Емил Войнов 

 

Стенограф:  

Божидарка Бойчева 


